

声 明

1. 报告无“检验报告专用章”或检验单位公章无效;复制报告未重新加盖“检验报告专用章”或检验单位公章无效。
2. 报告无编写、审核、批准人签章无效;报告涂改无效。
3. 对报告若有异议,应于接到检验报告之日起十五日内向国家建筑材料工业建筑五金水暖产品质量监督检验测试中心提出,逾期不予受理。
4. 委托检验仅对来样负责。

国家建筑材料工业建筑五金水暖产品质量监督检验测试中心

总部地址:北京市石景山区金顶北路 69 号 邮编:100041

分部地址:北京市丰台区永定门外大红门西路 4 号 邮编:100068

电话(Telephone number):010-87260580、67235600、87810805(客户服务部)

010-87289873-210、87285059-210(报告查询)

010-88751946、87285059-207(工程外检部)

010-88751947、87285059-211(门窗五金检测部)

010-88751949、87285059-203(水暖卫浴检测部)

010-87289873-209、87285059-209(幕墙检测部)

010-81568966(门窗物理性能检测部)

传真(Fax):010-87815976

E-mail:zhiliang1612@sohu.com

Http://www.wjzj.org.cn

NOTICE

1. Any report without the special seal for test report or the company chop is null and void; any copy without the seal or chop is also to be considered invalid.
2. The report without signature of editor, examiner and approver is to be considered invalid; and any report with correction is also null and void.
3. If you have any objection, please enter the complaint to National building material industry hardware and plumbing product quality supervision and test center within 15 days after receiving the report. In case exceeding the time limit, the claim will be not accepted.
4. The test of entrustment is only responsible for the sample.